
A Magyar Darts Szövetség Tagjai Részére: 

Magyar Darts Szövetség Felügyelő Bizottságának beszámolója. 

Az FB beszámoló időszaka 2019.08.08 – 2019.11.18. 

1. Az MDSZ FB 2019.08.08-án alakult meg Orosz András elnökletével.  
2. MDSZ FB: Orosz András elnök, Kurucz Tamás és Vereczkey Lajos tagok. 
3. Az MDSZ FB egy munkatervet alakított ki, mely munkaterv alapján végzi a munkáját. (A munkaterv 

az MDSZ honlapján elérhető).  
4. 2019.08.26-án az MDSZ FB kidolgozta és kérés formájában megküldte az MDSZ elnökének és az 

MDSZ Főtitkárnak (MDSZ Irodának) a bizottság azon elvárásait, melyben folyamatos tájékoztatást 
kér az MDSZ működésével és költségvetési helyzetével kapcsolatban.  Az MDSZ elnöke az FB 5 
pontból álló kérését (ajánlását) elfogadta, és az abban foglalt elvárásainkat az Iroda e-mail 
formájában az FB-t folyamatosan tájékoztatja.  
Ha ez a tájékoztatás csúszott, vagy a kért határidőig nem teljesült, akkor ezt az elmaradást az FB 
elnöke révén hivatalos levél formájában és szóban, az MDSZ elnökének és/vagy az MDSZ 
Főtitkárának jelezte. 
Ha az MDSZ a Tagjai felé kommunikációs és tájékoztatási kötelezettségeinek nem tett eleget, akkor 
az FB elnöke szóban és/vagy levél formájában az MDSZ ezen elmaradását az Irodának jelezte.     

5. 2019.09.03-án az FB az MDSZ Elnökségi ülésén tanácskozási jelleggel az FB teljes létszámában részt 
vett.  

6. 2019.10.22-én Az FB képviseletében Kurucz Tamás az MDSZ Elnökségi ülésén tanácskozási jelleggel 
részt vett.  

7. A Felügyelő Bizottság az MDSZ első negyedéves működésével kapcsolatos észrevételeit az MDSZ 
Elnökének és az MDSZ Főtitkárának jelezte. 

8. A 2019-es évre, az MDSZ FB hátralévő fő feladata az MDSZ működésének folyamatos ellenőrzése 
mellett a 2018-as költségvetés (költségvetési hiány) megvizsgálása. Tekintettel arra, hogy a 2018-
as év a Közgyűlés által elfogadott pénzügyi beszámolóval, és elfogadott felügyelő bizottsági 
beszámolóval rendelkezik, így ennek felülvizsgálatát az FB csak Közgyűlési vagy Elnökségi 
felhatalmazás esetén végzi el. Tekintettel arra, hogy a jelenlegi elnökség megalakulásakor szinte 
nulla pénzeszközzel és felhalmozott tartozásokkal vette át a Magyar Darts Szövetség irányítását, 
ezért az FB szükségesnek találja feltárni, hogy mi vezethetett ehhez a csőd közeli helyzethez. 

9. Az FB 2019. 11. 18-án ülést tartott a Magyar Sport Házában, és azon belül is az MDSZ irodát is 
meglátogatta. Az ülésen az FB teljes létszámmal megjelent, melynek keretén belül megvizsgálták 
az élő szerződéseket, rendelkezésre álló bizonylatokat és kivonatokat. Az ellenőrzés komolyabb 
hiányosságokat nem tárt fel, néhány apróbb észrevétel került megjegyzésre, valamint néhány 
apróság kiigazításra. Az iroda készséggel megválaszolta az FB minden kérdését. A leltár továbbra is 
hiányzik, melyet mielőbb, de legkésőbb ez év végéig kéri pótolni az FB. 

Tisztelt MDSZ Tagok! 

Az MDSZ Felügyelő Bizottsága megítélése szerint az MDSZ működése és költségvetése az elmúlt 
évekhez képest pozitív irányban mozdult el. Az MDSZ anyagi helyzete, ahogy a tisztújító közgyűlésen 
kiderült, korántsem volt rózsás. Az MDSZ költségvetési helyzete stabilizálódni látszik, a működéshez 
szükséges anyagi források rendelkezésre állnak. Remélhetőleg ezt a Tisztelt Tagság már a IV. negyedévi 
költségvetési beszámolóban látni is fogja. 



Az FB beszámoló 7. pontjához: 

Az MDSZ Tagság felé bizonyos tájékoztatási kötelezettségek (jegyzőkönyvek, határozatok tára) 
megjelenése a honlapon nehezen valósultak meg. Ezt az FB az iroda felé folyamatosan jelezte. 
Szeptemberben ez mindenképpen javítandó dolog volt. Az első és második negyedéves beszámolók 
csúsztak, de a harmadik negyedévi beszámoló a korábbi csúszásokhoz képest időben kikerült a 
honlapra (2019.10.25-én). A szeptemberi döcögős kommunikációs indulást követően jelentősen javult 
az Iroda tájékoztatási mechanizmusa (honlap). Javítandó az Iroda részéről: az MDSZ honlap hivatkozása 
e-mailen történő kiküldése. (ezt az MDSZ FB-n kívül az MDSZ Kommunikációs és Marketing Bizottsága 
is javasolta).  

Összegzés:  

Mint az MDSZ, mint az FB mozgalmas hónapokon van túl. Sok dologban az MDSZ működése jelentősen 
javult, de rengeteg faladattal és teendőkkel kell még megbirkózniuk. Az Iroda részéről bizonyos 
automatizmusokban rengeteg fejlődési lehetőség van még. Az elnökség komoly erőfeszítéseket tett 
annak érdekében, hogy a csőd közeli helyzetből a Szövetséget megmentse, a felhalmozott tartozások 
rendezése az újonnan szerzett szponzori/támogatási bevételekből folyamatosan rendeződik. Minden 
adott ahhoz, hogy 2020-tól ne a túlélésért, hanem a stabil anyagi helyzetben nagyobb célok eléréséért 
küzdhessen a Szövetség. 

Az MDSZ FB tagjaiként nekünk is rengeteg dologba kell még beletanulnunk. Bár sok esetben segítség 
az, hogy az egyesületi vezetők vagyunk és ezen a szemüvegen keresztül látjuk az MDSZ működésének 
alakulását, de ez egyben nehézség is. Sokszor problémát okoz, hogy elsőre ne egyesületi vezetőként 
gondolkozzunk, hanem ebből a mivoltunkból kilépve, csak az MDSZ Alapszabályát és SZMSZ-ét alapul 
véve lássuk el felügyeleti feladatainkat.           

 

Budapest, 2019.11.19.      

 

Az MDSZ FB tagjainak egyetértésében: 

 

Orosz András SK 

FB elnök 

  

      

 


